
Kære Udvalg, 

Til vores næste møde vil jeg meget gerne diskutere muligheden for at lave 
om på vores vedtægter, så at vi   må give støtte til forestillinger, der har 
spillet før.  

Som I måske ved, har en forestilling, der allerede har haft premiere meget 
svært ved at finde støtte, hvis den bliver genopsat. Jeg synes, at der helt 
afgjort er en pointe i at genopsætte en forestilling, der fortjener et nyt 
publikum.   Det betyder ikke, at der er vished for, at disse forestillinger opnår 
støtte, men at der er en mulighed for, at de kunne.  

I de sidste to sæsoner har vores udvalg returneret støttemidler til kommunen, 
fordi vi ikke fik brugt alle pengene. Dette er afgjort en kategori, der kunne 
være blevet støttet, hvis vi havde kunnet bevilge penge til det.      

Jeg ser frem til at diskutere denne mulighed ved vores næste møde.     


